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  Protokoll  
styrelsemöte 
2022-10-24 

 

Nr 7/2022 
6 bilagor 

Närvarande: 

Kenneth Brynolfsson, ordförande    
Siv Rosenqvist, Bengt Svensson, Lars Östman, Torsten Hemph, Gunnevi 

Norgren, Inga-Lill Runermark (del av tiden), Britt Söderlund, Gösta Krantz  
 

Frånvarande   
Annikka Genberg 

 
Övriga närvarande: 

Nils Rydén, Anders Björendahl 
 

§1 Mötets öppnande 
 Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 
§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 
§3 Samrådsverksamheten 

Nils berättade att Sten Deutgen inte längre vill vara ansvarig för den 
s.k. kommungruppen. Kanske kommer därför kommungruppen att 

upphöra i sin nuvarande utformning. Ett förslag är att den ersätts av 
ett öppet möte (eventuellt gemensamt för SPF och PRO) ca 1 vecka 

före varje KPR-möte där man diskuterar agendan och även kan ta upp 
frågor som kan tas upp som övrig fråga på KPR alternativt föreslås 

som punkt på nästa möte. Namnet skulle kunna vara 

’Beredningsgruppen för KPR’. Beslut om detta tas senare. 

Kommunen vill begränsa antalet utförare av omsorg. I dag finns det ca 
15-20 företag som utför omsorg i kommunen, man vill ha ner detta till 

5-6 företag. 

 

§4 Föregående styrelseprotokoll  

 Protokoll nr 6/2022 2022-09-26 godkändes och lades till handlingarna. 
 

§5 Rapporter 
 -Ekonomi 

Se bilaga. 

 

 -Medlemmar 
Se bilaga.  
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-Resekommittén 
Anmälan till resan till Iggesundsrevyn 11/2 måste göras så tidigt att 

det inte fungerar att vänta på vårprogrammet. Inbjudan till denna 
måste därför gå ut tidigare (15/12) via email och hemsida. Eftersom 

medlemmarnas beslut om att åka till denna kan påverkas av om de vill 
åka till Kristianstad 10-12/3 (Fantomen på operan), bör även inbjudan 

till denna gå ut vid samma tid. Anmälan skall göras senast 9/1 

(Iggesund) respektive 25/1 (Kristianstad). 

I övrigt, se bilaga. 

 

 -Programkommittén 

Se bilaga. 

 

 -Friskvårdskommittén 
Se bilaga. 

 

-Hemsidan 

Torsten har anmält sig som kontakt för digitalisering i föreningen. 

 

§6 Övriga frågor 
1  Ledamöter och ersättare till KPR 

Bordläggs till nästa möte 

 

2  God ekonomi, hur använder vi pengarna? 

Några förslag: 
- Gratis månadsmöten (utom julmötet). 

- Minskad medlemsavgift (av föreningens del som är 60 kr). 

- Borttagande av enkelrumstillägg på resor. 

Beslut: Vi tar inte betalt för månadsmötena under våren, sedan får vi 
se. Observera att anmälan fortfarande är obligatorisk. 

 

3  Ansökningsdatum för pengar ur fonder m.m. 

Datum som bör in i årsklockan är 31/3 då ansökan om pengar ur Stafs 
fond skall göras, 31/8 då ansökan om friskvårdsbidrag skall göras och 

november då redovisningen av friskvårdsbidraget för föregående år 
skall göras. 

 

4  Handlingsplan för hantering av eldsjälsresorna. 
Hanteringen av inbjudan och anmälan till eldsjälsresorna fungerade 

inte bra i år. Denna hantering måste därför formaliseras. Se bifogade 
schema från Lars. 

 

5  Hantering av VIP-bordet. 

Medlemstillströmningen fortsätter, ytterligare 7 nya medlemmar har 

tillkommit sedan Siv skrev den bifogade rapporten. 
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Under pandemin har det uppstått en kö av nya medlemmar som inte 
fått personlig inbjudan till månadsmötena och där fått placering vid det 

s.k. VIP-bordet. Inbjudan har därför ofta kommit när medlemmarna 
egentligen inte anser sig nya längre. Denna kö har snart betats av. 

Inbjudan skall i fortsättningen alltså komma ganska snart efter att 

man blivit medlem. 

Beslut: Vi beslutade att döpa om ovan nämnda bord till ’Välkomstbord 

för nya medlemmar’. 

 

6  Programbladet, första anmälningsdatum. 
Beslut: Första anmälningsdatum för aktiviteter i vårens programblad 

fastställs till 11/1. 

 

7  Datum för utdelning av programbladet. 
Enligt planen skall programbladet börja delas ut av CityMail 27/12. Siv 

kontrollerar med tryckeriet att de kan leverera programmen till 
CityMail senast 23/12. 

 

8  Artister/föreläsare som ej har F-skattsedel. 

Tidigare har studieförbundet hjälpt till med hanteringen av artister och 
föreläsare som inte har F-skattsedel. Detta gör de sedan en tid inte 

längre. Eftersom vi inte skall börja betala ut svarta pengar kommer vi 

även fortsättningsvis att kräva F-skattsedel eller att underhållaren 
använder en tjänst för fakturering utan företag. 

 

9  Övriga övriga frågor. 

Kenneth berättade att vi bidrar med 200 kr till avtackning av Maria 

Fäldt som slutar som ordförande i KPR-gruppen. 

Dessutom berättade han att han förhandlat fram rabatt på Wäsby 
Optik mot uppvisande av SPF-medlemskort. Består av gratis 

synundersökning och 15% på glas och bågar på progressiva glasögon. 

 

§7 Nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte hålls 2022-11-21 kl. 09.00 i vårt mötesrum på 

Seniorernas Hus. 
 

§8 Utvärdering av mötet 

 OK möte. Vi bör bli bättre på att ta och formulera beslut. 
 

§9 Ordföranden avslutade mötet. 
 Mötet avslutades kl. 10.45. 

 
 

Vid protokollet:   Ordförande: 
 
 

 

Bengt Svensson   Kenneth Brynolfsson 


